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Referat 
 

Bestyrelsesmøde i BK Nord, onsdag, den 31.05.2023, kl. 17.00 
 

Til stede: Kathrine Borregaard, Keld Kjær, Ejnar Hobolth, Bente Siggaard Andersen, Lotte Nielsen, 
Vidar Pedersen, Tommy Andersen og Bo Blach (delvis) 

 
Fraværende: Albert Nielsen  
 
Referent: Bente Siggaard Andersen   

 Dagsorden  Opfølgning 
Bomarkshus Bomarkshus afholder generalforsamling 6.6.2023. På 

dagsordenen er et punkt vedr. renovering af facader 
(plader på altanbrystninger) og ny døre til opgange. 
Renoveringen beløber sig til 2.6 mio. Belåningen 
afleder en stigning på BK Nords fællesudgifter på 
1.598 kr. pr. måned i 5-årig periode. Det skal nævnes 
at der er tale om en ekstraordinær midlertidig stigning i 
fællesudgifterne, når kassekreditten er nedskrevet til 
kr. 0, bortfalder merbidraget. BK Nord tilslutter sig at 
renoveringen igangsættes og bestyrelsen peger på 
den mørke pladeløsning. Der skal dog spørges ind til 
om der ikke bør indhentes et yderligere tilbud på 
opgaven. 
Bo, Kathrine og Keld deltager. 

 

Godkendelse af referat  
fra sidste møde. 
 

-  

Konstituering af 
bestyrelse 

Formand – Kathrine 
Kasserer – Ejnar 
Indkøb – Vidar 
Rengøring og kortbestilling – Lotte 
Sekretær, medlemsreg., hjemmeside og it – Bente 
Drift af Bridgehuset – Keld og Albert 
Turneringsansvarlig, bridgeudstyr – Tommy 

 

Status på afholdt 
generalforsamling 

Der var 38 fremmødte. Generalforsamlingen forløb i 
god ro og orden. Tommy blev valgt som nyt medlem i 
bestyrelsen. 

 

Igangværende og 
kommende 
arrangementer 

Der er for indeværende afviklet 2 afdelinger af den 
igangværende sommerhold turnering. 
Hjælperfest den 10.6. Indbydelser er udsendt.  
Der er bestilt kort og rengøring. Kathrine bestiller mad. 
Bestyrelsen møder kl.17 og dækker op. 
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 Dagsorden  Opfølgning 
Planlægning kommende 
sæson 

Tirsdag eftermiddag, det annonceres, at hvis der 
ønsker årsmedlemsskab, skal der meldes til klubben. 
Klubben fungerer også i næste sæson som Drop-in og 
der skal ikke skaffes substitut ved forfald. 

Onsdag aften er der pt. 84 tilmeldte. 

Det peger i retning af at der er interesse for at spille 
tirsdag aften.  
Tommy forespørger Kim Nielsen og han vil varetage 
TL- rollen.  
Der planlægges drop-in, tilsvarende tirsdag 
eftermiddag.  
Der skal rekrutteres et ”korps” af back-up spillere. Så 
de sikres at alle, der møder op kan spille. Et oversidder 
par accepteres. 

Torsdag aften. Der er pt. 21 par tilmeldt. Der skal 
gerne rekrutteres 3 yderligere par. 

 

Undervisning Birthe og Mikael har tilbudt at fortsætte som 
undervisere i næste sæson. Igen i samarbejde med 
Aalborg bridgeklub. Bente laver tilmeldingsmodul, der 
er opstart 19.9. 
Det planlægges at gennemføre en turboweekend i 
september. Der annonceres for arrangementet, når 
program modtages fra Birthe 
Jørgen Røhl kursus weekenden 6. – 8. oktober 
annonceres på forsiden. 
 

 

Bridgehuset Kommunen kan ikke for indeværende give 
tilbagemelding på om der kan gives tilskud til 
opgradering af ventilationsanlægget. 
Der er kommet en forespørgsel på om der ikke kan 
etableres et højt toilet i et af rummene. Samtidig skal 
det overvejes om der samtidig skal opsættes 
håndgreb. Der afsættes en ramme på kr. 6.000 til 
formålet. 
Der er lækage på de 2 toiletter ved rum 1. Keld 
kontakter Steka. 

 

.Evt Facebook side – vil det være relevant for klubben og i 
hvilken form. Punktet skal på dagsorden til næste 
møde. 

 

Næste møde 10.6 kl.16.30 i Bridgehuset 
9. august kl. 17.00 i Bridgehuset 

 

 


